

活力假期有限公司 Energy Holidays Sdn. Bhd. (KKKP: 1801) (Co. No.: 197096-U)



Lot L3-03, 3rd Floor, Shaw Parade, Changkat Thambi Dollah, 55100 Kuala Lumpur. Tel: +603-2148 9773 Fax: +603-2148 9693 ⋈ enquiry@energyholidays.com.my www.energyholidays.com.my



5天4晚 桂林/阳朔/荔浦

T/C: EH-5KWL

第一天 吉隆坡 - 桂林

(午晚)

抵达桂林机场,由专人接机送往乘船游市内漓江,眺观十大名山,如【象鼻山】,位于桂林市内桃 花江与漓江汇流处,酷似象鼻在饮水的巨象而闻名。【伏波山】,位于西岸独特的山洞里,有着优 雅的花园岩屋,有"伏波胜景"之美称。山有其一半坐落在河边,另一半则坐落在陆地上。续前往 观看【茶艺表演】。

第二天 桂林 - 阳朔

(早午晚)

早餐后,参观【丝绸馆】。之后前往参观【银子岩】,汇集了不同年代发育生长的钟乳石,特色景 点共有数十个,以三绝:音乐石屏,瑶池仙境,雪山飞瀑。随后前往观赏【鱼鹰抓鱼表演】(自费 项目),后前往【西街】,即可感受中外文化的完美结合,又可选购各种具有当地特色的商品作为 纪念。

阳朔 - 桂林

(早午晚)

早餐后,游览【刘三姐景观园】(自费项目),此园以刘三姐文化精华为主题,集观赏,娱乐为一 体的休闲娱乐场所。景区自然环境优美,园区内山环水绕,绿树成荫,园林景观,相映成趣。前往 参观新建成的【金蟾对歌台】,造型奇特、全国独一无二,令人大开眼界。续前往参观【珠宝工艺 】,【状元门】,【榕湖景区】,【古南门】,【大榕树】,【九曲桥】。参观民间【宝树堂】。 晚餐后,前往观赏桂林民俗文化和当今流行时尚元素完美融合的【山水间秀】(自费项目),把广 西歌舞和中国杂技精髓巧妙并置。接着车游【两江四湖】(自费项目),穿梭于桂林这座城市的环 城水系。

桂林 第四天

(早午晚)

早餐后,前往参观【虞山公园】桂林历史的原地,此园依山沿墙构筑。续往参观【杉湖景区】,湖 的表面十分光滑,看起来像一面镜子照着古老的城市。还可以观赏拥有中国传统风味的宝塔【日月 双塔】, 高达 42 米, 共 9 层消耗 350 吨铜, 黄金和闪烁。续前往参观【养生馆】, 团友可享有免 费的足底按摩。后前往【正阳步行街】,所处的正阳路是桂林一条具有千年历史的古老街道。最后 抵达【中心广场】。

第五天 桂林 - 吉隆坡

(早)

早餐后,专车送往桂林机场乘搭客机飞返吉隆坡。

以上行程仅供参考最后由当地旅行社安排为准

Update: 23 February 2018



Lot L3-03, 3rd Floor, Shaw Parade, Changkat Thambi Dollah, 55100 Kuala Lumpur. Tel: +603-2148 9773 Fax: +603-2148 9693 ⊠ enquiry@energyholidays.com.my g www.energyholidays.com.my



5D4N GUILIN / YANGSHUO / LIPU TOUR

Day 01 Kuala Lumpur – Guilin

Upon arrival at Guilin Airport, meet with local representatives and proceed for River Cruise to view Fubo Hill, it is 213 meters above sea level. A solitary peak, standing elegantly half on land and half on water, natural scenery of rocks formation, is very well known as a wonderful wave. And to Elephant Nose Mountain is a landmark of Guilin. It is a spectacular limestone hill with a naturally shaped cave, standing majestically on the western bank of the river looks like a huge elephant dipping its trunk into the river to guench its thirst. Proceed for Tea show a variety of **tea brewing skills** image presentation.

Day 02 Guilin – Yangshuo

(BLD)

After breakfast, visit to Silk Museum. Then visit to the Silver Cave, one of the most impressive and stunning caves lies in typical karst landscape running through 12 hills. Numerous crystal stalactites and stalagmites formed in different geological ages glitter like silver and diamonds under the colourful lights, and there are dozens of attractions to the unrivaled three wonders, there are Flying waterfall of snow mountain, music stone and the wonderful Jade Pool Fairyland. Next proceed to watch "Osprey Catch Fish" has become one of the unique scenery where fisherman standing on the bamboo raft, is a traditional fishing methods over thousands of years. Proceed to the west street, is the oldest street in Yangshuo with a history of more than 1,400 years surrounded by an array of traditional folks and biggest foreign language in China.

Yangshuo – Guilin **Day 03**

(BLD)

After breakfast, proceed to LiuSanJie Grand View Garden, is a scenic garden. Originally based on famous film set in the mountains and rivers of Guilin. And visit to a newly built National performance stage (Jin Chan Dui Ge Tai) and continue to the **Jewelry Factory**. After this visit to Zhuang Yuan, Ronghu Lake, South Gate, Jiuqu Bridge and Baoshutang. After dinner, enjoy Night show "Mirage Guilin", featuring colourful costumes, folk songs, exotic dances and aerial acrobatics. After the show proceed for Guilin Sight Seeing Night Tour (by coach) easily explore the local history and city's beautiful evening.

Day 04 Guilin (BLD)

After breakfast, proceed to Yushan (Yu Hill Park) the park has a characteristic of wonderful hill, deep and quiet cave, beautiful garden and divine temple. Guilin's history and culture. Follow by to Shan Lake, The Sun Moon Tower and Moon Tower are the highlight of the lake, especially the two towers illuminated charmingly at night. Continue visit to ZhengYang Pedestrian Street, over 600 meter street full of stores, restaurant, bars and local products and souvenirs. Proceed to Health Center and enjoy foot massage. Lastly to Guilin Central Square, it measures 51,400 square meter large, a gathering place in the center of town. Here it features a giant atlas on the ground and an artificial water fall.

Guilin – Kuala Lumpur

(B)

After breakfast, transfer to Guilin Airport for your flight home.

Update: 23 February 2018